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  Protokoll  
styrelsemöte 
2024-01-29 
Nr 1/2024 
6 bilagor 

 
Närvarande:    
Kenneth Brynolfsson, Siv Rosenqvist, Britt Söderlund, Annikka Genberg, Gunnevi Norgren, 
Christer Sjörin, Inga-Lill Runermark, Lars Östman, Torsten Hemph 
 
Övriga närvarande: Anders Björendahl, Nils Rydén  
 
§1 Mötets öppnande  

Ordföranden förklarade mötet öppnat.  
 
§2 Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes med tillägg av en övrig fråga 
 

§3 Samrådsverksamheten 
Nästa sammanträde med KPR hålls den 26/3. SPF har förmöte den 20/2. Vi vill ta 
upp Hemtjänstindex, hemtjänst i egen regi, övergången från LOV till LOU, ändringar i 
beviljande äldreboende. 
SPF tycker att man ska renovera Lavendelgården (det är ännu inte beslutat vad som 
kommer att ske efter utflyttningen) och att ett äldreboende byggs på tomten där 
församlingshuset i Runby ligger idag. 
Himmel och Pannkaka får en ny chef i mars. 
Kommunen har kallat till ett möte om Hemtjänstindex den 1 februari, men troligen 
är det bara en utbildning, ännu ingen kallelse till sammanträde. 

  
§4 Föregående styrelseprotokoll 

Protokoll nr 9/2023 2023-12-18 godkändes och lades till handlingarna. 
 

§5 Rapporter 
-Ekonomi 

Vi behöver förtydliga att man inte kan överlåta sin plats vid månadsmöte eller annat 
arrangemang, väntelistan går före. 

Nya online-versionen av Visma fungerar nu efter vissa övergångsbekymmer. Vid 
eventuella förhinder för kassören kan lösenord fås från hans hustru. 

I övrigt, se bilaga.  
 
-Medlemmar 
 Vi har just nu 1302 medlemmar + 14 på gång + några vänmedlemmar. 

Siv har medlemskort om någon vill ha, eftersom det inte skickas ut med tidningen 
Senioren längre. 

Torsten får i uppdrag att informera om Eldsjälsresorna och att dessa flyttas till våren 
2025.  Vi behöver samtidigt rekrytera flera att bli eldsjälar och hjälpa till i vår 
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verksamhet. 
  
I övrigt, se bilaga. 
 
-Resekommittén  
Det har varit trögt med anmälningar till trandansen. 
Stort intresse för resan till Oslo, väntelista finns. 

I övrigt, se bilaga. 
 

-Programkommittén 
Anders kan tänka sig att leda kurs i släktforskning 

I övrigt, se bilaga. 
 

-Friskvårdskommittén 
Nu är det fullt på mattcurling. 
Friskis&Svettis är populärt, liksom linedance. 
Försök pågår att få kommunen att vara med på Folkhälsoveckan (för alla 
pensionärer i kommunen). Britt vill gärna boka Jackie Sjölin, vilket kan kosta 15 000 
kr. Styrelsen ger sitt OK till detta belopp. 

Det är angeläget att så många som möjligt får ta del av information från HLR-kursen; 
kanske ett ämne för ett caféprogram i höst? 

I övrigt, se bilaga. 
 

-Hemsidan 
Torsten informerade om att 102 medlemmar använde  SPF-appen under december. 
 

- Digitaliseringsombudet 

Se bilaga. 
 

§6 Övriga frågor 
 

1. Dagens medlemsmöte 
230 medlemmar är anmälda till matsalen idag, 245 till Scenrummet. 
Idag blir det ett antal korta informationsinslag. 

2. Årsmötet 
Kenneth föreslår att ordningen vid årsmötet i Scenrummet ändras så att 
årsmötesförhandlingarna  kommer först, därefter underhållningen, av praktiska 
skäl. 
Styrelsen beslutar i enlighet med ordförandens förslag. 

3.  Verksamhetsberättelse 2023 och Verksamhetsplan för 2024 
Annikka förslag godkändes. Alla i styrelsen undertecknade 
verksamhetsberättelsen. 

4. ”Kompisplats i kön” 
Se ovan under rapporter, ekonomi, 



 

SPF Protokoll nr 1 2024.docx   - 3 - 

5. ”Enkla möten” i Seniorernas Hus 
Tas upp i Seniorrådet. 

6. Geriatrisk kompetens 
Anders tar kontakt med Rolf Jönsson. 

7. Framtagning av programbladet 
Vi har fått en offert från Tomas Eriksson på Curant Reklam och Design på 7 500 
kr + moms.  
Siv jobbar vidare med frågan, som vi också behöver ta upp på nästa 
styrelsemöte och den kommande styrelsekonferensen 

8. Bidrag från Socialstyrelsen 
Vi avstår från att söka i år. 

9. ”Hemliga” protokollsidan 
Tas upp nästa styrelsemöte. 

10. Information från valberedningen 
Förslag till ordförande: Tommy Hellström. 
Förslag till mötesordförande på årsmötet: Yngve Berggren. 

11. Seniormässan 
Volontärer behövs till mässan 
 

§7 Nästa styrelsemöte 
 Nästa styrelsemöte hålls måndagen 2024-02-26 kl. 09:00 i vårt mötesrum på 
Seniorernas Hus. Ordföranden kallar även Tommy Hellström. 

§8 Utvärdering av mötet 
Ett bra möte.  
 

§9 Ordföranden avslutade mötet. 
 Mötet avslutades kl. 11:05 
 
 
 
Vid protokollet:   Ordförande: 
 
 
 
 
Torsten Hemph   Kenneth Brynolfsson 


